
Til medlemmerne af Folketingets Skatteudvalg

Jeg bor i en lille landsby som ligger i landzone. Vejle kommune ønsker via en ny 
lokalplan at overføre byen fra landzone til byzone. Jeg har et par ting som bekymrer 
mig meget og som jeg håber i kan hjælpe mig med at få svar på:

1. Hvad betyder det for ejendomsværdien i en landsby som overføres fra 
landzone til byzone?

2. Hvad betyder det for skat af grundværdierne?
3. Hvad betyder det for ejendomsværdiskatten?
4. Hvad er Skats erfaringer med disse ændringer fra landzone til byzone?

På forhånd tak.

Med venlig hilsen
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